



### الخبرات العمليّة

خبرة علميّة ولغويّة في تدريس مادة اللغة العربيّة لمُدّة 27 سنة.

التوافر على عددٍ من البحوث المنشورة وغير المنشورة.

### المؤهلات العلميّة

بكالوريوس: اللغة العربية، (جامعة بغداد / كُليّة التّربية \_ ابن رشد/ قسم اللغة العربيّة/ 2000 \_ 2001.

الماجستير: اللغة العربية، (جامعة بغداد / كُليّة التّربية \_ ابن رشد/ قسم اللغة العربيّة / 2006.

الدكتوراه: اللغة العربية، (جامعة بغداد / كُليّة التّربية \_ ابن رشد/ قسم اللغة العربيّة / 2012.

### الدورات التدريبية

دورة تأهيل طلبة الدّراسات العليا لاستعمال الحاسبات/ جامعة بغداد / 2006.

دورة طرائق التّدريس الحديثة/ مركز التّعليم المستمرّ/ جامعة واسط/ 2014.

دورة بناء القدرات التعليم المعلمين في العراق بإشراف مدرّبين معتمدين في كُليّة التّربية / جامعة دبلن، المقامة في تربية واسط/ قسم الإعداد والتّدريب/ 2014.

### البحوث المنشورة

بحث منشور في مجلّة واسط للعلوم الإنسانيّة \_ العدد/24، بعنوان: (إضافة الشّيء إلى نفسه يُبَيّن التّفويض والاستعمال) بالاشتراك مع الدكتور: أحمد جعفر داود الزبيدي.

### معلومات الاتصال

07809671192

الايمل

[:magid.kamil@alkutcollege.edu.iq](mailto:magid.kamil@alkutcollege.edu.iq)

الجنس ذكر

تولد 1962/7/1

الحالة الزوجية متزوج

مكان السكن: واسط/ الحى/ حى الوحدة

العراقية

اللغة العربية

### العنوان الوطني

تدريسي

### المهارات

خبرة علميّة ولغويّة في تدريس علوم اللغة العربيّة .

إجادة استعمال الحاسبة

### اللغات

اللغة العربيّة

اللغة الانكليزية



## Name & Personal Brief

Majed Kamel Hussein Ali Al-Badri

### Contact Info

	07809671192
	majed.kamel@alkutcollege.edu.i
	Sex :MALE
	Birthday:1962/7/1
	Marital status Married
	Place of residence: Wasit /
	iraq
	arabic

### Skills

Proficiency in using a calculator

Scientific and linguistic experience in teaching Arabic language sciences

### Languages

Arabic

English

### Experience

Scientific and linguistic experience in teaching the Arabic language for 27 years.

Availability of a number of published and unpublished research.

### Education

Bachelor's degree: Arabic Language, (University of Baghdad / College of Education - Ibn Rushd / Department of Arabic Language / 2000 - 2001.

Master's degree: Arabic Language, (University of Baghdad / College of Education - Ibn Rushd / Department of Arabic Language / 2006.

Doctorate: Arabic Language, (University of Baghdad / College of Education - Ibn Rushd / Department of Arabic Language / 2012.

### Courses

Course for qualifying postgraduate students to use computers/University of Baghdad/2006.

Modern Teaching Methods Course/ Center for Continuing Education/ Wasit University/ 2014.

Capacity building course for teacher education in Iraq under the supervision of certified trainers at the College of Education / University of Dublin, held in Wasit Education / Department of Preparation and Training / 2014.

### Published articles

Research published in Wasit Journal for Human Sciences - Issue 24, entitled: (Adding a thing to itself between restriction and use) in collaboration with Dr. Ahmed Jaafar Daoud Al-Zubaidi.